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U našoj školi je 28.9.2015. održana prva sjednica Vijeća učenika
na kojoj je izvršen izbor predsjednika i zamjenika Vijeća učenika.
Nakon kratkog predstavljanja kandidata uslijedilo je glasovanje.
Najveći broj glasova dobila je učenica Patricija Bačani iz 6.a

razreda i time postala predsjednica Vijeća učenika. Za zamjenika
je izabran Antonio Juriša, učenik 8.b razreda.

U ime svih učenika škole čestitamo im na njihovim važnim
ulogama!

Kako bismo ih svi mogli bolje upoznati učenici 6. a razreda, Hrvoje
Horvat i Sara Božić postavili su im nekoliko pitanja.



Sara i Hrvoje

Kako bi vas bolje
upoznali možete li nam se

predstaviti?

Predsjednica Vijeća učenika

Patricija Bačani

Zovem se Patricija Bačani. Imam
12 godina i idem u 6.a razred.

Volim slušati glazbu i družiti se s
prijateljima.

Zamjenik predsjednice Vijeća
učenika

Antonio Juriša

Ime mi je Antonio Juriša.
Idem u 8.b razred, a u

slobodno vrijeme bavim se
street workout-om.

Sara i Hrvoje

Što za vas znači uloga
predsjednice, odnosno

zamjenika predsjednice
Vijeća učenika?

Predsjednica Vijeća učenika

Patricija Bačani

Uloga predsjednice mi puno
znači jer ja predstavljam jedno
važno školsko tijelo. Također,

drago mi je što su u meni vidjeli
odgovornu osobu.
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Sara i Hrvoje

Što ćete raditi na vijeću
učenika?

Zamjenik predsjednice Vijeća
učenika

Antonio Juriša

Za mene je to velika
odgovornost i nastojat ću
ispuniti tu ulogu najbolje
što mogu. Drago mi je što

su me izabrali.

Predsjednica Vijeća učenika

Patricija Bačani

Moja najvažnija uloga je to što
ću voditi sastanke vijeća učenika
i što ću s učenicima razgovarati o
njihovim idejama, prijedlozima i

problemima.

Zamjenik predsjednice Vijeća
učenika

Antonio Juriša

Ja ću biti desna ruka Patriciji i
nastojat ću zajedno s njom voditi

sjednice vijeća učenika.
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Sara i Hrvoje

Imate li neku poruku za
učenike? 

Predsjednica Vijeća učenika

Patricija Bačani

Bilo bi mi drago da se učenici jave
meni i mom zamjeniku sa idejama,
ali i problemima kako bi ih zajedno

rješavali. Isto bi poručila svim
učenicima da vjeruju i da se bore

za svoje snove!

Zamjenik predsjednice Vijeća
učenika

Antonio Juriša

Bilo bi mi drago da mi se učenici
jave i kažu svoje ideje, probleme i

prijedloge koje imaju kako bi
učinili našu školu još boljom i

kako bi i sami bili još bolji.. Moja
poruka je da se svi poštuju i da

nema diskriminacije.
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